
 

 

GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN STAD MECHELEN  

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 

Indiener : Thijs Verbeurgt  

Datum: 02/05/2024 

Onderwerp vraag: Steiger Stuivenbergvaart 

Toelichtende nota  
 
Met het mooie weer in aantocht, maken bewoners van de Stuivenbergvaart zich zorgen over de herhaalde 
overlast die de steiger aan hun kant van de vaart de voorbije jaren met zich mee bracht. De steiger trekt 
mensen aan en zeker ’s avonds leidt dit al eens tot feestje. Op basis van een eerdere vraag, ging ik in 
overleg met buurtbewoners. Een voorstel van enkele buurtbewoners is om de steiger af te sluiten.  
 

1. Beschouwt het college het afsluiten van de steiger als een optie? 
2. Werd hierover al een vraag gesteld aan de Vlaamse Waterweg? 
3. Zo ja, wat was het antwoord van de Vlaamse Waterweg? 
4. Zo nee, zal het college samen met de Vlaamse Waterweg overleggen omtrent de overlast die de 

steiger met zich meebrengt en daarbij alle opties bekijken?  
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